

外勞生病赴醫院交通費 外勞需自行負擔

根據勞動部收費標準規定：每月收取之服務費是包含如 轉換雇主時的交通費、外勞初入境與期滿或中止勞動契約離境時的交通費，其他如 去醫院的交通費或是返鄉度假的交通費等不屬於服務費內含項目。

故自 105 年 1 月 1 日起，除了入境 3 個月內之新工或第一次來台初診及工傷之工人外，亞太人力將會酌量收取交通費，一般診所每次 300 元，大醫院每次 500 元；看診時若有需要協助的，請務必來電給翻譯師協助翻譯溝通。

Workers have to shoulder transportation fee for check up in hospital and clinic

Basing to the regulated standard collection by the Labor Department: The service fee collected every month includes: transferee transportation fee, newly arrivals and departure for finish contract or break of contract transportation fee, others such as transportation fee when going to hospital or pick up for vacation is not included in these services.

Effective January 01, 2016, except newly arrivals within 3 months of new workers or those first timer to Taiwan and those who got hurt when working, we will collect transportation fee: nearby clinic NT\$ 300 each, hospital NT\$ 500 each; those who need communication assistance to doctor please call up the translator.